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Betreft  :    Bezwaar vernieuwde afvalinzameling 2017                                                                                                                         

 

 

 

Geachte College,                                                                                                                                               

 

Ik maak bezwaar tegen de wijze waarop u in 2017 van zins bent om het afval te gaan 

inzamelen, en dan met name tegen het feit dat de grijze kliko ( restafval) nog maar één keer 

per maand geleegd gaat worden. 

Hieronder licht ik mijn bezwaar toe. 

 

Barneveld ligt met de kosten voor de afvalstoffenheffing gemiddeld hoger dan de ons 

omringende gemeentes. Aangezien wij dus al behoorlijk veel betalen vind ik het niet terecht 

dat u dan de ophaaldagen ook nog eens gaat verminderen. De burger betaalt dezelfde lasten 

maar u gaat hiervoor minder vaak de container legen. 

 

Verder wil ik graag onderbouwen waarom het vernieuwde afvalinzameling systeem van tafel 

moet.  

1. U heeft een afvalproef gehouden met 44 huishoudens. Echter deze proef was in de 

periode september tot medio november. Dat is dus geen representatieve proef. U had 

ook gedurende de zomermaanden moeten proefdraaien. Met buitentemperaturen van + 

30 graden Celsius zullen de ervaringen van de test huishoudens heel anders uitpakken. 

Wanneer de container met restafval 4 weken op je achterterras moet blijven staan in de 

zomermaanden dan zal deze container een hoop ongedierte aantrekken en er zullen 

maden ontstaan in de container. Ik heb dit meerdere malen ervaren bij de container 

van de brandweer in Voorthuizen. Daar heb ik regelmatig de maden uit zien kruipen 

wanneer ik ’s morgens mijn container naast die van de brandweer plaatste. Met een 

cyclus van eens per maand zal dit er niet beter op worden. 



 

 

 

 

2. U wilt de burgers nog een extra container gaan geven voor plastic en kartons. Heeft u 

wel eens gekeken hoeveel ruimte een gemiddelde doorzonwoning heeft? En dan nog 

niet te spreken over de tegenwoordig zo populaire ‘rugwoningen’. Mensen hebben al 

een zeer beperkte ruimte bij het huis en deze ruimte willen ze benutten voor een klein 

tuintje en een zithoek. Deze ruimte is niet bedoelt om 4 containers van de gemeente te 

stallen. En kunt u zich indenken wat een penetrante geur deze containers met zich 

meebrengen in de zomermaanden? En daar mag je als burger dan je terrasmeubelen 

naast zetten. 

3. De huishoudens die meegedaan hebben met de proef hebben al aangegeven dat er wel 

een oplossing moet komen voor luiers. Deze zouden eventueel ingeleverd kunnen 

worden bij de kinderdagverblijven. Maar heeft u als college er bij stilgestaan dat er 

ook inwoners zijn die incontinentiemateriaal gebruiken? Ziet u deze inwoners ook met 

hun “luiers” naar het kinderdagverblijf gaan? Deze mensen willen gewoon anoniem 

hun incontinentiemateriaal kunnen afvoeren via de container. Maar die kun je dan echt 

geen maand laten staan “bakken” in de zon. Gaat een lekkere stinkzooi worden. 

4. De milieustraat Otelaar is niet geopend op maandag. Als ondernemer met enkel een 

vrije maandag kan ik dus nooit mijn restafval zelf wegbrengen naar de Otelaarseweg. 

Dat is oneerlijk ten opzichte van de burger die wel op zaterdag terecht kan. Niet elke 

burger heeft de zaterdag als weekeind dag. Ik ben daarom van mening dat de 

openingstijden van de Otelaar verruimd moeten worden met een paar avondopeningen 

en ook op maandag een aantal uren. 

 

Kortom, in Barneveld betalen we een boven gemiddelde afvalstoffenheffing en voor dat geld 

behoort u gewoon het restafval elke 2 weken te komen ophalen. Uw proef was niet 

representatief en ik ben van mening dat u eerst over een langere periode moet testen voordat u 

overgaat op een nieuw systeem. Tevens lijkt het mij niet meer dan normaal dat u na een 

testperiode van een jaar een evaluatie gaat bespreken met de gemeenteraad en pas na deze 

evaluatie besluitvorming gaat doorvoeren. Nu wordt er een nieuw systeem ingevoerd zonder 

degelijke onderbouwing en zonder een tegemoetkoming naar de burger. Wij betalen gewoon 

hetzelfde en krijgen minder service.  

 

Vertrouwende op een aanpassing van uw beleid inzake de vernieuwde afvalinzameling, 

verblijf ik, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

H.J. de Fluiter 
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dagtekening 13 december 2016.                                                                                                                         

 

 

 

Geachte College,                                                                                                                                               

 

Bij al mijn punten van toelichting op bezwaar ben ik nog een belangrijk punt vergeten. 

 

Ik wil u attenderen op het feit dat de professionele afvalverwerkingsbedrijven veel beter en 

efficiënter, dus ook goedkoper zelf het afval kunnen scheiden. 

Dus er is geen enkel goede reden te bedenken om de burger als scheidingsstation in te zetten. 

 

Tevens is het mij bekend dat bij de afvalverbranding te Duiven ( AVR ) nu afval ingekocht 

moet worden in Engeland om de afvalverbranders 24/7 te kunnen laten branden. 

Dan zijn we toch compleet verkeerd bezig. Afval uit Engeland halen en de burgers van 

Barneveld belasten met extra containers en een slecht ophaalbeleid. 

   

Met vriendelijke groet, 

 

 

H.J. de Fluiter 
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